



7 - 10 July 2011
Kuala Lumpur Convention Centre



PENGUMUMAN TERKINI

Malaysia International Jewellery Fair (MIJF) 2011

Pameran Barangan Kemas Terkenal Kembali sebagai Pusat Perniagaan Barangan Kemas Utama di Malaysia

KUALA LUMPUR: Pameran Barangan Kemas yang terbesar - *Malaysia International Jewellery Fair (MIJF) 2011* akan kembali pada haribulan 7 hingga 10 Julai (Khamis – Ahad), pukul 11 pagi hingga 7 petang, di Kuala Lumpur Convention Centre. Pedagang-pedagang dan peminat-peminat barangan kemas tentu akan dikagumkan oleh himpunan koleksi barangan kemas yang terbaru dan siri aktiviti edukasi tentang barangan kemas yang amat menarik dan bermanfaat.

Lebih daripada 100 jenama barangan kemas dunia berasal dari 16 negeri termasuk Turki, Jepun, Itali, Hong Kong, Indonesia, Iran, Singapura, Malaysia, India, Sri Lanka, Poland, Kemboja, Myanmar, Thailand, Dubai dan UAE akan berkumpul di hab bisnes barangan kemas ini supaya mempamerkan sebanyak 100,000 koleksi yang amat mewah dan spektakular. Selain itu, pameran ini juga berjangka akan menerima lebih daripada 18,000 orang pelawat yang terdiri daripada pedagang barangan kemas antarabangsa dan pembeli berpotensi yang berharap untuk merebut diskaun koleksi barangan kemas akibat polisi pengecualian cukai atas barangan kemas yang dilaksanakan sejak haribulan 1 Januari 2011.

Pameran ini menerima sokongan berterusan daripada pelbagai badan kerajaan, iaitu Kementerian Pelancongan Malaysia, Malaysia Convention & Exhibition Bureau (MyCeb), dan juga Hong Kong Jewellery & Jade Manufactures Association (HKJJA), sebuah perbadanan barangan kemas yang terkenal di antarabangsa; dan diregister oleh Perbadanan Pembangunan Perdagangan Luar Malaysia (MATRADE). Dengan sokongan-sokongan ini, MIJF 2011 bermatlamat menguatkan kedudukan Malaysia sebagai hab bisnes barangan kemas yang terutama di dunia dan mempromosikan negara kita sebagai pusat M.I.C.E yang terunggul di perspektif dunia.

Upacara Perasmian MIJF 2011 akan dilangsungkan pada haribulan 7 Julai ini untuk menyambut kembalinya ekstravaganza barangan kemas yang mewah ini dan juga mengumumkan perasmian pameran ini. Penganjur pameran MIJF, Elite Expo Sdn. Bhd. berjaya menjemput Menteri Pelancongan, YB Dato' Sri Dr. Ng Yen Yen, bersama dengan En. Zulkefli HJ Sharif, CEO kepada Malaysia Convention & Exhibition Bureau (MyCEB); Encik Ng Yih Pyng, Pengarah Urusan kepada Tomei Consolidated Berhad



7 - 10 July 2011
Kuala Lumpur Convention Centre



dan Presiden kepada Federation of Goldsmiths And Jewellers Associations Of Malaysia (FGJAM); Puan Ameer Philips, Pengasas dan Pemilik Ameer Philips Sdn. Bhd.; Cik Lee Yee Sze, Ketua Perekaan kepada Sceng Jewellery Industries Sdn. Bhd. dan juga Encik Johnson Lim, CEO kepada Elite Expo Sdn. Bhd. untuk mengisytiharkan perasmian pameran ini.

Upacara perasmian ini akan dikilaukan dengan acara fesyen barangan kemas mewah yang dipersembahkan oleh ketiga-tiga jenama barangan kemas yang amat terkenal di Malaysia, iaitu SPECS Jewellery, Ameer Philips Jewellery dan Tomei Gold & Jewellery. Ahli-ahli diraja, duta-duta, menteri-menteri, sosialista dan artis terkenal juga dijemput sebagai VIP untuk menyambutkan waktu yang amat ceria riang ini bersama dengan para tetamu terhormat ini.

Informasi Upacara Perasmian MIJF 2011

Tarikh: 7 Julai 2011

Masa: 1pm*

Tempat: Zon Pentas, Dewan 1, Kuala Lumpur Convention Centre

Kunjungilah MIJF dan tertarik daripada kebolehan dan kreativiti mahasiwa Asian yang menyertai pertandingan rekabentuk barang hiasan pertama di Malaysia - MIJF Jewelry Design Awards 2011! Pemenang-pemenang dalam empat kategori pertandingan ini, iaitu cincin, subang, kalung dan gelang/kerongsang, akan bekerjasama dengan Ameer Philips Jewellery untuk membuatkan barangan kemas dengan merujuk kepada reka bentuk mereka dan mempamerkan empat koleksi barangan kemas bernilai sebanyak RM210,500 di MIJF 2011. Selain itu, hasil keuntungan penjualan empat koleksi ini semasa MIJF 2011 juga akan disumbangkan kepada Persatuan Kebajikan Kanser Payudara Malaysia (BCWA).

Fokus pertandingan ini pasti adalah pemilihan Pemenang Utama daripada empat orang pemenang kategori yang disertai oleh semua pelawat dalam empat hari pameran MIJF 2011. Pemenang Utama ini akan dihadiahkan satu biasiswa untuk belajar di Khusus Perekaan Barang Hiasan GIA Thailand yang bernilai 115,900 THB (lebih kurang RM12,000). Pertandingan ini telah menawarkan hadiah-hadiah bernilai sebanyak RM24,000 kepada semua pemenang tahun ini. Upacara Anugerah MIJF Jewelry Design Awards 2011 akan dilangsungkan pada hari keempat pameran ini untuk menyampaikan hadiah-hadiah kepada pemenang-pemenang.

Sesi Pemilihan Pemenang Utama MIJF 2011

Tarikh & Masa Tutup: 10 Julai 2011, pukul 2pm



Informasi Upacara Anugerah MIJF Jewelry Design Awards 2011

Tarikh: 10 Julai 2011

Masa: 3pm*

Tempat: Bilik Seminar, Dewan 1, Kuala Lumpur Convention Centre

Untuk maklumat lanjut MIJF Jewellery Design Awards atau senarai nama pemenang, sila kunjungi laman rasmi pertandingan ini di www.elite.com.my/MIJF_Jewellery_Design_Awards/index.html

Forum Industri Barangan Kemas yang bertajuk "Empower Your Jewellery Business" akan dilangsungkan pertama kali di Malaysia semasa MIJF 2011 supaya memanfaatkan mahasiswa-mahasiswa, para pengusaha dan pengurus jenama barangan kemas dengan maklumat lanjut atas menumbuhkan sebuah bisnes barangan kemas. Kumpulan penyampai forum ini terdiri daripada beberapa orang ahli terkenal dan berpengalaman dalam bidang bisnes barangan kemas dan bidang lain yang berkaitan. Mereka akan memperkongsikan perspektif yang optimistik dan berinspirasi terhadap memperjayakan kerjaya seseorang di industri barangan kemas.

Informasi Forum Industri Barangan Kemas

Tarikh: 8 Julai 2011

Masa: 1pm-4pm*

Tempat: Bilik Seminar, Dewan 1, Kuala Lumpur Convention Centre

Seminar "Gemstone Treatment Update" yang disampaikan oleh Encik Ric Taylor, wakil dari Gemological Institute of America (GIA) Thailand akan member maklumat selanjutnya atas teknik-teknik terbaru untuk memproseskan batu permata.

Informasi Seminar "Gemstone Treatment Update"

Tarikh: 9 Julai 2011

Masa: 2pm-4pm*

Tempat: Bilik Seminar, Dewan 1, Kuala Lumpur Convention Centre

Sebagai satu apresiasi terhadap sokongan berdedikasi daripada para pelawat MIJF 2011, penganjur akan menyampaikan pelbagai jenis hadiah mewah dan koleksi barangan kemas dalam beberapa



7 - 10 July 2011
Kuala Lumpur Convention Centre



aktiviti pameran, seperti Cebutan Barangan Kemas Permata yang dilangsungkan tiap-tiap hari untuk pelawat tanpa perlu pembelian, Cebutan Bertuah "Spend & Win Contest", hadiah pintu menarik dan lain-lainnya. Penganjur juga mendorong sesiapa yang berminat melawat MIJF 2011 untuk membuat proses pre-register di laman rasmi pameran supaya masuk pameran dengan mudah dan selesa tanpa perlu berbarisan panjang. Ribuan terima kasih kepada para penaja dan rakan kongsi iaitu AOB International, BBI Beyond Beauty Sdn Bhd, GoalLife, Meiwa Co. Ltd., Sabah Tea, Shiseido Malaysia, Shiseido Professional dan Sun & Moon Jewellery Company Limited.

Penganjur MIJF 2011 juga amat gembira untuk mengumumkan Maybankard sebagai Kad Rasmi pameran ini. Dengan ini, para pengguna Maybankard akan menikmati pelbagai hak eksklusif seperti Express Registration (Kaunter Pendaftaran Laju) untuk pengguna Maybankard semasa melawati MIJF SE 2011, Diskaun Voucher sebanyak 70% eksklusif untuk pengguna Maybankard dihadaahi oleh para peniaga barang kemas, Exclusive Lace Hanger yang akan dihadaahi apabila membeli-belah sebanyak RM300 ke atas dalam satu resit, dan percuma 2 tiket Persembahan Glitz apabila pengguna Maybankard membeli-belah sebanyak RM5,000 ke atas dengan EzyPay 0% Installment Plan. Hadiah-hadiah ini boleh ditebuskan semasa MIJF 2011 di booth Maybankard (BA04).

Dengan pelbagai jenis aktiviti dan program yang amat menarik ini, MIJF 2011 pastilah merupakan ekstravaganza barangan kemas yang tidak akan dilepaskan!

#####

Untuk maklumat selanjut bertentangan MIJF 2011 dan MIJF Jewellery Design Awards 2011, atau ingin mendapatkan foto-foto pameran, sila menghubungi

Cik Jun Leong

Eksekutif PR & Komunikasi

Elite Expo Sdn. Bhd.

(Tel) 603-58911157 ext.117 (Fax) 603-58911147 (Emel) jun@elite.com.my

(Laman Rasmi) www.elite.com.my/mijf/index.php



7 - 10 July 2011
Kuala Lumpur Convention Centre



Siri Aktiviti*

Malaysia International Jewellery Fair 2011

7-10 Julai 2011

Dewan 1, Kuala Lumpur Convention Centre

Tarikh	Masa	Topik	Tempat
7 Julai 2011	1pm-4pm	Upacara Perasmian MIJF 2011	Zon Pentas
8 Julai 2011	1pm-4pm	Forum Industri Barangan Kemas "Empower your jewellery business"	Seminar Lounge
9 Julai 2011	2pm-4pm	Seminar "Gemstone Treatment Update" oleh Gemological Institute of America (GIA) Thailand	Seminar Lounge
10 Julai 2011	3pm-4pm	Upacara Anugerah MIJF Jewelry Design Awards 2011	Seminar Lounge

* Tertakluk kepada perubahan tanpa notis



Upacara Perasmian

Malaysia International Jewellery Fair 2011

7 Julai 2011, Pukul 1 petang

Dewan 1, Kuala Lumpur Convention Centre

1:00pm	Ketibaan Para Media
1:30pm	Ketibaan Tetamu Kehormatan - YB Dato' Sri Dr. Ng Yen Yen
1:45pm	Upacara Perasmian Ucapan sambutan daripada CEO Elite Expo Sdn Bhd – Mr. Johnson Lim Ucapan daripada Menteri Pelancongan - YB Dato' Sri Dr. Ng Yen Yen
2:00pm	Performasi Pentas Perasmian
2:15pm	Persembahan Fesyen Barangan Kemas oleh SPECS Jewellery, Amee Philips Jewellery dan Tomei Gold & Jewellery
2:45pm	Upacara Perasmian dilancarkan oleh Tetamu Kehormatan - YB Dato' Sri Dr. Ng Yen Yen
2:50pm	Penyampaian Hadiah Cenderahati kepada YB Dato' Sri Dr. Ng Yen Yen oleh Encik Johnson Lim Sesi Foto Kumpulan
3:00pm	Melawat dewan pameran
Berakhir	

* Tertakluk kepada perubahan tanpa notis



Forum Industri Barangan Kemas yang bertajuk "Empower Your Jewellery Business"

8 Julai 2011 ; 1pm-4pm; Seminar Lounge, Dewan 1, Kuala Lumpur Convention Centre

Masa	Topik	Penyampai Topik
1:00 – 1:20pm	<i>Malaysia Jewellery Industry Overview</i>	Encik Ermin Siow <i>Deputy President</i> Federation Of Goldsmiths & Jewellers Associations of Malaysia (FGJAM)
1:21 – 1:40pm	<i>Innovative Gemmology Technology</i>	Encik Kenneth Scarratt Thailand Managing Director, South East Asia and Director, GIA Research
1:41 – 2:00pm	<i>Turn Your Jewellery Design into A Fashionable Piece</i>	Cik Sydney Scherr Raffles School of Design Malaysia
2:01 – 2:20pm	<i>Rehat</i>	
2:21 – 2:40pm	<i>Successful Jewellery Retailing in Today's Malaysia</i>	Cik Christine Lim <i>Senior Marketing Manager</i> Tomei Gold & Jewellery
2:41 – 3:00pm	<i>Government Grant for Entrepreneurship</i>	Ms. Nur Nadia Naim Assistant Manager of Service Export Fund Unit Malaysia External Trade Development Corporation (MATRADE)
3:01 – 3:20pm	<i>Importance of Registering Trademark for your Jewellery</i>	Encik Lok Choon Hong Pintas IP Group Sdn Bhd
3:21 - 4:00pm	<i>Sesi Pertanyaan dan Perbincangan</i>	

* Tertakluk kepada perubahan tanpa notis